
Protokoll 

Styrelsemöte i Skinnarvikens intresseförening 2022-06-26  
 

 

Plats: Skinnarviksvägen 4, hos ordf Magnus  

Kallade: Magnus Eriksson, Gunilla Edvinsson (via Messenger), Jens Lundsten (till och 

med punkt 8), Jarl Risberg, Åke Stridh, Reid Cederlund, Margareta Vogel 

 

1 Mötets öppnande  

Ordf hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 

 

2 Val av mötesordförande, mötessekreterare o justerare.  

Magnus ordf, Margareta sekr och Jens just. 

 

3 Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkännes. 

 

4 Föregående styrelseprotokoll  

Protokollet från 220504 gås igenom och läggs till handlingarna.  

 

5 Ekonomi 

Jens noterar 128 421 kr saldo på kontot. Bidrag från Ronneby kommun på 

2464 kr inkommet. Genomgång av betalda fakturor. Diskussion kring budget 

utifrån kommande åtgärdsbehov av vägarna samt avseende intäkter från 

olika bidrag.  

 

6 Vägar – status och löpande underhåll  

Reid berättar att vägkantsröjning är planerad efter midsommar. Grovt grus i 

nedförsbacke har medfört svårigheter att gå i backen. Vi får titta på backen 

ned mot ”Haraldssons” – det finns flera aspekter att ta med.  

Pågående diskussion kring vägbulor för att sänka hastigheten, har lett fram 

till att vi kommer att testa små tillfälliga hastighetshinder med tillhörande 

skyltning vid infart i området samt reflexmarkeringar på ömse sidor om 

vägen vid själva väghindret. Själva hastighetshindret tas bort vid skrapning 

och finns på plats under sommartid när det är flest boende som rör sig i 

området. Reid ansvarar för inköp och montering. 

 

7 Vägarbeten – långsiktigt  

Åke rapporterar att beslutade åtgärder (två vändplatser, fem mötesplatser 

utfyllda och Blysängen höjd till Håanabben) nu är genomförda.  

Ronneby Miljöteknik trycker på ang vändplatser. Området har tre godkända 

vändplatser idag – det krävs åtta ytterligare för att höja säkerheten. 
Kostnaden för att åtgärda dessa blir väsentlig.  

 

8 Arbetsgrupp väg  

Åke och Gunilla beskriver läget i arbetet. Stadgarna talar inte om vilka vägar 

som ingår i föreningens ansvar, det finns juridiska brister på avtalssidan. 

Faktainsamlingen är i princip klar – nästa möte i arbetsgruppen 5/7. 

Arbetsgruppen förbereder information till årsmötet. 

 



9 Årsmöte lördag 16 juli 2022 

- Kallelse har gått ut före midsommar, i god tid före årsmötet. 

- Årsavgift, föreslås höjning till 1200 kr/år och 600 kr/år för bebyggd resp 

obebyggd fastighet. Höjningen budgeteras för byggande av fler 

vändplatser. 

- Styrelsen enas om att budgeten för midsommarfesten bibehålles. 

- Styrelsens ärenden blir information om Arbetsgruppens arbete samt 

information om Möte på Ronneby Kommun med planarkitekt om deras 

detaljplanearbete. 

- Verksamhetsberättelse, Årsredovisning, Budget, Val mm. Margareta 

samlar ihop material som går ut för granskning i styrelsen i god tid före 

mötet.  

- Jarl gör powerpoint till själva årsmötet. 

- Motion 1. Laddstolpar för el-bil. Styrelsen anser inte att det ingår i 

föreningens uppdrag. Vi föreslår att motionen inte bifalles. 

- Motion 2.  Ordf i Bökeviks Boule Sällskap föreslår att BBS införlivas i 

föreningen som en sektion och sedan upplöses samt att BBS skuld till 

Roland Anvegård regleras av SIF.  Styrelsen enas om att överta 

boulebanan och att den ingår i SIF sociala verksamhet för medlemmarna. 

Boulebanan är byggd men kräver inte så mycket underhåll att den 

behöver drivas i egen sektion. Styrelsen stödjer motionen och föreslår att 

årsmötet bifaller. Skuldreglering läggs därför in i budgeten till Alvegård 

med 3728 kr. 

- Valberedningen; Monica Oredsson och Kristina Arheden är informerade 

om behov av ny ordf efter Magnus avgång. 

 

 

10 Övrigt   

- 7 juli – Magnus Eriksson, ordf, och Gösta Oredsson, markägare, är 

inbjudna till ett möte på kommunen med planarkitekt kring arbetet med 

detaljplan.   

- Hemsida och uppdatering av medlemsregister – Jarl gör medlemsutskick 

med påminnelse om uppdatering av uppgifter. Det kommer även att 

finnas ett utskrivet medlemsregister på årsmötet där man kan justera sina 

uppgifter.  

   

11 Tidpunkt för nästa möte 

Konstituerande möte sker i lokalen i Saxemara efter årsmötet 16 juli 2022. 

 

12 Mötet avslutas  

Ordf avslutar mötet och tackar för visat intresse. 

 

Margareta Vogel, sekreterare 

 

Magnus Eriksson, ordförande Jens Lundsten, justerare 

 


